
 
 
 
Vragen aan college over nieuw gaswinningsplan tussen Eesveen en Wapserveen 
 
gelet op de actualiteit willen we deze vragen graag in de komende raadsvergadering van 28 november 
2017 aan de orde stellen. Mogelijk zijn er naar aanleiding van de informatiebijeenkomst van 23 
november nog nadere vragen. 
 
 
Geacht college, 
 
In de Steenwijker Courant lezen wij dat de Canadese oliemaatschappij Vermilion een aanvraag heeft 
ingediend bij het ministerie van Economische Zaken voor een gewijzigde gaswinning tussen Eesveen 
en Wapserveen. Het ontwerpinstemmingsbesluit voor de gewijzigde gaswinning ligt tot en met 14 
december 2017 ter inzage. Iedereen kan reageren met een zienswijze. Op donderdag–avond 23 
november is van 19.30 tot 21.00 uur een inloopbijeenkomst in Ons Dorpshuis in Wilhelminaoord. 
 
Vermilion hoopt 106- 630 miljoen m3 gas te winnen. Dat is substantieel meer dan de tot nu toe 
vergunde gaswinning. Het inschatten van risico’s voor een dergelijk gaswinningsplan is specialisten-
werk. D66 vindt het belangrijk dat inwoners goed geïnformeerd worden over de gevolgen, de risico’s 
en eventuele schadeloosstellingen. 
 
Wij lezen bij de ter inzage liggende stukken dat de gemeente Steenwijkerland op 12 juli 2017 een 
advies over het winningsplan heeft gestuurd aan het ministerie van Economische Zaken. D66 vindt 
het terecht dat u er in uw advies op aandringt dat het ministerie en Vermilion de positie van de 
inwoners centraal stelt. D66 is het met u eens dat het voor inwoners duidelijk moet zijn dat de 
voorgenomen gaswinning alleen plaats mag vinden vindt onder voorwaarden dat nadelige gevolgen 
worden bewaakt en zoveel mogelijk worden voorkomen. Inwoners dienen tijdig op de hoogte te 
worden gesteld van eventuele ontwikkelingen gedurende de levensduur van een gaswinning. 
 
Wij constateren dat er tot nu toe bij de inwoners van onze gemeente en in de plaatselijke media nog 
weinig aandacht is voor de gewijzigde gaswinning. Wij kunnen niet voldoende beoordelen of de 
risico’s voldoende in beeld zij, of er sprake is van beperkte en acceptabele negatieve gevolgen (rond 
Kallenkote, maar ook rond Steenwijk) en of er goede schaderegelingen voor de risico’s zijn. 
 
Het moge duidelijk zijn dat D66 hier geen Groningse toestanden wil. Wij willen zorgvuldige 
besluitvorming. Dat is actueel gelet op de vernietiging gisteren 15 november 2017 van het besluit van 
oud-minister Henk Kamp (Economische Zaken) over de gaswinning in Groningen. Volgens de Raad 
van State heeft de minister het risico voor de mensen in het Groningse aardbevingsgebied niet 
genoeg betrokken. Daarnaast heeft hij niet goed duidelijk gemaakt waarom uitgegaan van 
leveringszekerheid, terwijl er onduidelijkheid is over de risico’s. En verder heeft hij niet uiteengezet 
welke maatregelen worden getroffen om de behoefte aan gas verder te beperken. Dat laatste vindt 
D66 ook voor Steenwijkerland van belang: is ook voor onze gemeente actueel: met de G1000 inzetten 
op de energietransitie en in de toekomst gasloos-wonen. 
 
Wij hebben aan u de volgende vragen: 
1. Wilt u de raad en onze inwoners actief – en in begrijpelijke taal- op de hoogte houden van de 

ontwikkelingen en risico’s in dit dossier en de stappen die u gaat zetten? 
2. Bent u van plan namens de gemeente een zienswijze over het voorliggende gaswinningsplan in te 

dienen? Zo ja, gaat u dan de raad en onze inwoners actief – en in begrijpelijke taal- informeren 
over de inhoud van de zienswijze die u gaat indienen? 

3. Vindt u dat het ministerie en Vermilion voldoende doen om de inwoners te informeren over dit 
dossier? 
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